
Formandsberetning 2022 
 
2022 blev året hvor jeg kan se tilbage på et år hvor næsten alt var som det var i 
gamle dage. Coronaen var endelig ikke en del af hverdagen længere. 
Vi har i 2022 afholdt 6 brugerrådsmøder.  
 
Til generalforsamlingen i januar var der valg og den nye bestyrelse ser således ud. 
 
Bestyrelsessammensætning 2022: 

• Claus B. S. Madsen, Formand. 

• John B. Hansen, Næstformand. 

• Helle Antonsen, Kasser  

• Leif Jensen, Udvalgsmedlem. 

• Dan Lund, Udvalgsmedlem 

• Susanne Fagerlund, 1. suppleant. 

• Lis L. Hansen, 2. suppleant. 

• Søren Skjeldmose, Sekretær/Personalerepræsentant fra AC. 

• Ulla Salomonsen, Personalerepræsentant fra AC. 
 
Vi takkede af til Per Christiansen, Heine Buskbjerg, Benny Pedersen og  
Birthe Christiansen for deres arbejde i brugerrådet.  
 

Endelig blev det igen muligt at mødes på tværs og afholde arrangementer i 

Aktivitetscentret. I løbet af året har Aktivitetscenterklubben sponsoreret 2 foredrag til 

Aktivitetscentret. Først havde vi Johnny Sort ude til et spændende foredrag og 

efterfølgende var Skovfoged Poul Gregersen forbi. Begge arrangementer var utrolig 

gode. Der kommer flere foredrag og events i 2023 og i den anledning er et af 

brugerrådets arbejdspunkter i det nye år at se om der kan søges midler hjem 

gennem fonde. 

Derudover har der været Grand prix fest med god musik, dans og højt humør, forårs- 

og efterårsmarked i gildesalen med fint salg i boden fra Aktivitetscentret og sidst på 

året var der temadag med emnet ”Hvad laver brugerrådet egentlig?” En lærerig 

formiddag med gode dialoger. 

2022 blev også året hvor der endelig kunne fejres at Bytoften fyldte 50 år i 2021. Det 

var en uge med fest og farver, latter og gamle minder. Det var sjovt at se de gamle 

billeder der var fundet frem fra gemmerne og tidligere medarbejder kiggede også 

forbi. Det kom der mange gode historier ud af…. ”Husker du dengang da….” 

I december kunne vi igen holde julefrokost som vi plejer. Ingen restriktioner, ingen 

begrænsninger og ingen snak om corona. En dag jeg i hvert fald havde set frem til. 

Der var over 100 tilmeldte og dagen bød på god musik fra husorkestret, fantastisk 

mad fra køkkenet og pragtfuldt selskab, smil og latter ved bordene. Det kunne 

mærkes at alle havde trængt til at samles socialt igen.  

En sidste tak skal gå til bestyrelsen, ledelsen i huset samt personalet i 
aktivitetscentret. Uden jer ville arbejdet ikke være det samme. 2022 blev året hvor 
der kom ro på – dog uden vi kedede os. Nu ser jeg frem til at 2023 bliver endnu 
vildere, sjovere og fantastisk. 
 
Med venlig hilsen 
 
Claus B. S. Madsen 
Formand for brugerrådet. 


